



Pui Kiu College Parent-Teacher Association Limited
培僑書院家長教師會有限公司

Address : Pui Kiu College, 1 Tai Wai New Village Road, Tai Wai, Sha Tin, New Territories, HK.
地址：香港新界沙田大圍大圍新村路1號 培僑書院
Tel: 3551 1183 Email: pkcpta@puikiu.edu.hk Website: <http://www.puikjupta.org>
電話 電郵 網 頁

致：各家長

2016年9月24日的家教會週年大會

我們現附上 2016 年 9 月 24 日舉行的家教會週年大會的通知書。當天除了舉行董事選舉外，家教會有幸邀得培僑書院小學部前副校長連文嘗先生專題演講「如何促進子女自動自覺學習」。我們將於當日下午 1 時 30 分開始在會場敬備茶點接待家長，讓與會人士有機會互相認識和交流分享，以及參閱有關會務報告和家長董事參選人資料；會議在下午 2 時正式開始。當日設有校巴於大會前(1:15-2:00pm) 及大會後，穿梭於學校與大圍港鐵站接送家長。

另誠邀有志為孩童作榜樣及貢獻學校的會員參加“家長董事選舉”。家長教師會董事會每年度需選出 8 至 16 位家長董事策劃及推行各類型家長活動。參選表格可於校網 eClass 及家教會網頁內下載，填妥後連同近照郵寄或交回本會（信箱於小學部家長資源室）。截止參選日期為 9 月 14 日。

由於只有會員才有權在週年大會中投票，依章程非會員不能進場。家教會董事會考慮到部分家長工作繁忙未能加入成為家教會會員，決定容許非會員的家長如能於大會開始前成為家教會會員，仍可即時參與大會所有活動。為簡化辦理入會手續，敬請非會員家長先在 PTA 網頁下載入會表格填妥，連同會費一百元交給貴子女帶回校班主任或在週年大會當天下午 1 時 45 分前到達會場接待處辦理入會手續。

家長教師會再一次誠邀所有會員積極參與會員大會及參選家長董事，為學童及學校共建良策作見證、推動青少年的正面成長。感謝您的支持和鼓勵。這是一次難得的家校雙向溝通機會，家教會誠邀所有家長會員積極參與，謝謝！

培僑書院家長教師會有限公司
二零一六年九月一日

回條

「培僑書院家長教師會一周年會員大會 2016」回條

(請於 2016 年 9 月 14 日或之前，將回條交予班主任。不參加者無須回覆。謝謝!)

本人是會員 / 非會員#，並將 會出席 在 2016 年 9 月 24 日的週年大會。

家長姓名：	學生姓名：	班別：	電話：	會員編號 (2015-2016)

刪除不適用者



Pui Kiu College Parent-Teacher Association Limited
培僑書院家長教師會有限公司

Address : Pui Kiu College, 1 Tai Wai New Village Road, Tai Wai, Shatin, New Territories, HK.
地址：香港新界沙田大圍大圍新村路1號 培僑書院
Tel : 3551 1183 Email: pkcpta@puikiu.edu.hk Website: <http://www.puikjupta.org>
電話 電郵 網 頁

To : All Parents

Annual General Meeting of PTA on 24th September 2016

We enclose the Notice of Parent-Teacher Association Annual General Meeting (“AGM”) to be held on 24th September 2016. We are also pleased to announce that upon PTA’s invitation Mr. Lin Man Sheung Marco give a speech on “How to facilitate self-motivated learning of your child?”. Reception start to serve refreshment at 1:30pm to allow time for you to chat with the other parents for experience sharing, read the self-introduction of the nominated candidates for ‘Parent Director Election’ and the ‘PTA’s Annual Work Reports’ as well while the meeting will start at 2:00 pm. School buses will shuttle between school and Tai Wai MTR Station before (1:15-2:00pm) and after the meeting.

You are cordially invited to join our PTA Director Board if you would like to set an example for your children for contributing to the school. 8 to 16 Directors will be elected to plan and organize various kinds of activities for Pui Kiu College’s families in the coming school year. You can find the nomination form at both eClass and PTA Websites. Please complete the form and return it with your recent photo to PTA at Parents Resources Room, 1/F., Primary School of Pui Kiu College on or before 14th September 2016.

Only members are entitled to attend and vote in the meeting according to our constitution. Non-members are therefore not allowed to attend. The board of directors, knowing that some parents did not join PTA in time due to various engagements, decided that non-member parents will be allowed to join all these activities as long as they become members prior to the commencement of the meeting. To avoid delay and confusion in the membership admission procedures, non-member parents are invited to visit the PTA website and download the membership application form. They can submit the form through class master or arrive before 1:45 PM at the meeting reception and be admitted as members, upon their submitting the application form with the \$100 membership fee.

Once again, you are cordially invited to come to our AGM and participate to the Parent Director Election as well. Let’s work together to attain a new height for Parent-School Cooperation! This two-way communication opportunity is hard to come by. PTA cordially invites all parent members to participate. Thank you in advance.

1st September 2016
Pui Kiu College Parent-Teacher Association Limited

Reply Slip

‘ Pui Kiu College PTA AGM 2016 Reply Slip’

(Please return the reply slip to the class teacher on or before 14 September 2016. No need to reply if not join.
Thank you)

I am a member / non-member*and shall attend the AGM on 24th September 2016.

Name of Parent :	Name of Student:	Class :	Tel :	Member No. (2015-2016)

*Delete the inapplicable